



REFERAT ÅRSMØTE I V/S IL HÅNDBALL		(årsmøte 2025)
Møteleder: Simen Hammersborg Referent: Linda Brask Gundersen		
Sted: Våk skole Dato: Tirsdag 7. januar 2025 Tid: 20:00		
Til stede: Håndballskolen, Mix 2017, J2016, J2015, J2014, J2012/2013 og J2008/2009		
Sak nr:	Sak:	
01	<u>Informasjon og avklaring vedrørende innkalling:</u> Innkalling skulle i utgangspunktet blitt sendt via e-post, men dette ble vanskelig etter overgang til Spond. Derfor kom innkalling via trener/lagleder side på Facebook. Det avklares at det er ønskelig med egen gruppe på Spond for trener/lagleder. Det vil bli opprettet en gruppe på Spond, denne vil erstatte dagens Facebook side.	
02	<u>Årsberetning håndballstyret:</u> Det er store endringer i styret, og det har vært høyt frafall i løpet av 2024 grunnet flytting og andre årsaker. Videre har tre lag som har blitt avviklet i VS håndball i 2024, som følge av stort frafall av spillere på enkelte lag. Det har vært utfordringer knyttet til stengingen av Vålerhallen, men det har løst seg så godt som det kan i situasjonen for samtlige lag knyttet til treningstider og kamparenaer. Tømmingen av Vålerhallen var omfattende, og det hadde vært behov for langt flere frivillige rundt tømming av hallen.	
03	<u>Lagsberetning - hvert lag presenterer sin egen årsberetning:</u> Håndballskolen: 20 barn, fire trenere. God spredning, også gutter. Mix 2017: 16 barn (3 gutter), tre trenere, to lagledere. Opplever at laget har noe sent treningstidspunkt, og mistet flere spillere etter at laget begynte å trene i Svinndal. Jenter 2016: 25 spillere, fire trenere og tre lagledere. To treninger per uke. Opplever godt oppmøte på begge treninger. Jenter 2015: 15 spillere, fire trenere hvor alle deler på lagleder rollen. Treninger i Vålerhallen frem til denne stengte, deretter treninger i Svinndal. Skulle gjerne arrangert Intersport 4'er på hjemmebane, men det lot seg ikke gjennomføre. Fikk arrangert en minicup med HK Rygge og HK Herulf rett før hallen stengte, meget vellykket. Det er god utvikling med fokus på å ha det gøy på trening. Jenter 2014: 15 spillere, to trenere, en lagleder og en hjelpetrener. Er god spredning mellom skolene. Deltatt på Fredrikstad cup, dette var veldig positivt for laget. Jenter 2012/2013: Samarbeidslag med Herulf 7 spillere. Opplever godt samarbeid, men enkelte utfordringer knyttet til forskjellig lagskultur. Mangler spillere som ønsker å stå i mål fast, ruller per i dag på spillerne. Jenter 15/16: Samarbeid med HK Rygge. Spillerne ønsker å være VS-spillere. Flere av spillerne ønsker dommerkurs.	





04	<u>Økonomi:</u> Regnskap 2024 – ikke klart ennå. Foreløpig underskudd på 240 000. Venter på lam-midler, som ikke er ført ennå. Cirka 215 000 i lam-midler i fjor, men på grunn av frafall av lag kan det ikke forventes like høyt beløp av lam-midler i år. Det er noe vanskelig å se hvilke spillere som har betalt og ikke i ny app, så kan også ha gått glipp av midler der. I tillegg er det økonomiske resultatet en konsekvens av at det ikke har vært kioskinntekt eller inngangspenger etter stenging av Vålerhallen. Det ble forsøkt med Spleis-dugnad, men opplevde at det var lav deltakelse og deling av denne i sosiale medier – til tross for hyppige oppfordringer og påminnelser. Det ble løftet inn forslag om at V/S som hovedgruppe burde dekke deler av tapet for håndballen som følge av at hallen er stengt, ettersom andre grupper har inntekt jevnt over selv om hallen er stengt. Det foreslås at dette spilles inn på årsmøtet til klubben, da det er viktig for å bevare håndballgrenen. Uavhengig av dette må lagene forvente en felles dugnadsrunde på vårparten.
05/20	<u>Håndballstyret - foreløpig sammensetning 2025:</u> Leder: Simen Hammersborg Brynildsen Nestleder: LEDIG Sponsoransvarlig: LEDIG Økonomi: Kenneth J. L. Hvedding (skal på sikt erstattes av andre) Arrangementsansvarlig: Kenneth J.L. Hvedding Innkjøpsansvarlig: Maren Sandem Kioskansvarlig: Maren Sandem (skal på sikt erstattes av andre) Styremedlem: Stine Wold Styremedlem: Espen Wold Det er ønskelig med flere styremedlemmer, og det er enkelte roller som per i dag holdes i av flere personer samtidig. Det skal arbeides for at det er minimum en representant per lag. I dag er det kun to lag representert i styret, noe som ikke er holdbart på sikt. Hvert lag oppfordres til å ta dette opp på foreldremøtet, og oppfordre til engasjement for klubben og barna våre.
06/20	<u>Sponsorinntekter per lag:</u> Avklaring om hva som håndballgruppa tenker er ønskelig beløpsgrense på sponsormidler per lag. Dagens ordning på 10 000,- pr lag, pr år oppleves å være for lite. Det besluttet at det foreslås 3000,- pr spiller, pr år.
07/20	<u>Treningsavgifter:</u> Det besluttet å ikke øke treningsavgifter per nå. Det foreslås en forsiktig økning i forbindelse med neste sesong. Se på muligheter for å få ned utgiftene, som f.eks. overtrekk som i stor grad dekkes av klubben.
08/20	<u>Status Vålerhallen:</u> Det er usikkert når hallen åpner, endelig svar på dette vil forhåpentligvis komme i løpet av mars 2025. Viktig å få en endelig dato av kommunen, for å kunne melde på seriespill og legge plan for treningstider kommende sesong.





RESPEKT, SAMHOLD OG GLEDE



Håndballgruppen har kommet med innspill i ny hall om festepunkter for kortbanemål og mini-håndballmål. Det er nye, store mål med festepunkter i gulvet.



RESPEKT, SAMHOLD OG GLEDE

